

## 香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

## 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請 ∘現根據《商標條 例》第45②除及《商標規則》(第559章附屬法例)第22③)條,公布撤回申請的詳情。

## APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application (s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application (s) are published.

[210] <b>商標申請</b> 編號 Application No.	[540] <b>商標</b> Mark	[511] <b>類別編號</b> Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
302106062	SKIN NEED Natural Condition System	3	29-06-2012		So Yuet Ha Flat A 38/F B1k 2, Istrand Resort 28. Sui Sai Wan HK.
302224629	1875 COLLAGEN PLATINUM	3, 5	17-08-2012	Asana Assets Limited P.O. Box 957, Offshore Incorporations Centre Road Town, Tortola VIRGIN ISLANDS, BRITISH	Deacons 5th Floor Alexandra House, Central HONG KONG

公報編號 Journal No.: 504 公布日期 Publication Date: 30-11-2012

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

302259351



31-08-2012 國藥控股深圳中藥

有限公司中國內地廣東省深圳市福田區八卦四路3號

精英知識產權服務有限公司 香港 九龍彌敦道 695 號 永如 大廈 12 字樓

302278747



16-11-2012

Huadian Fuxin
Energy
Corporation
Limited
1701, Building
A, Huadian
Plaza, No. 2
Xuanwumennei
Road, Xicheng
District,
Beijing, PRC

CLIFFORD CHANCE 29/F., JARDINE HOUSE, ONE CONNAUGHT PLACE, HONG

KONG.